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Je piatok ráno 25.augusta 

2006. Všetci úèastníci tohtoroènej 

jesennej misie sa zobúdzame na 

izbách Hotela Bystrica, balíme sa a 

vychádzame von na hotelové 

parkov isko.  Tu sa pomaly  

schádzame, poniektorí ešte 

napochytre dojedajú svoje raòajky, 

nasadáme do áut a odchádzame 

smerom do nášho hlavného mesta, 

kde máme objednanú Malú sálu 

Kultúrneho domu v Ružinove na 

veèernú evanjelizáciu. 
Tí, ktorí sa prvýkrát zúèastòujú 

na takomto dvojdòovom misijnom 

podujatí, sa stále vracajú v 

rozhovoroch k vèerajšiemu veèeru 

a nedoèkavo sa tešia na dnešný 

veèer, s otáznikmi v srdci, aké to 

bude dnes? Èi vari zažijeme takú 

istú atmosféru ako vèera v Banskej 

Bystrici? Tú istú Božiu prítomnos�? 

Opä� získame cez pastorovu 

kázeò nové poznanie o Božej moci, 

o tom, ako ju používa�, prija�, èo 

preto urobi� a èo práve naopak 

nerobi�? Èi bude nieèo nové nám 

zjavené? A otázniky a otázniky. V 

autách to vrie vravou, 

rados�ou, niekde i spevom 

na chválu Pánovu.
A nielen noví, ale i tí, ktorí 

sa zúèastòujú takejto akcie 

už po nieko¾kýkrát, sú v 

s l a s t n o m  n a p ä t í  

oèakávania  nebeských 

zázrakov. „Starí" vedia, že 

náš Boh nás zakaždým 

doteraz prekvapil novými 

zázrakmi, mal vždy pre 

nás pripravené nové a 

aktuálne slovo skrze 

pastora, že stále to bolo 

nieèo úžasné, fascinujúce. 

A nemýlili sa, bolo! Nuž ale 

pekne po poriadku. 
Prichádzame do 

B r a t i s l a v y  v  

poobedòajších hodinách, 

ubytujeme sa v hoteli 

Váhostav, prezleèieme sa 

a už aj odchádzame na Ružinov. 

Po nieko¾kých k¾uèkovaniach po 

prep lnených brat is lavských 

c e s t á c h  p o s t u p n e  v š e t c i  

parkujeme autami na parkovisku 

pred Kultúrnym domom. Trošku 

IDEM!
B R A T I S L A V A 2 0 0 6

„A povedal im: Iïte 
po celom svete a kážte 
evanjelium každému 

stvoreniu!"  (Mar.16.15)
„.. dá váš Otec, ktorý je 

v nebesiach, dobré veci tým, 
ktorí ho prosia!" (Mt.7.11)

„Keï dnes pozveš Ježiša do svojho života, On Ti prinesie nádherné riešenia."
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už nemajú víno." Ježiš to perfektne 

vyriešil.
„Dnes získaš rados� z Boha, 

ktorý má ve¾kú silu. Vtedy tam v 

Káne Ježiš urobil zázrak, premenil 

vodu na víno a keï ho starejší 

ochutnali, zistili, že je to ve¾mi 

kvalitné víno. Ježiš urobil nieèo, èo 

je ve¾mi kvalitné. Nastala 

premena. Tam, kde je 

Ježiš, tam sa deje kvalitná 

premena. Ježiš dáva 

kvalitné veci" pokraèuje 

pastor v pútavom kázaní. 

Aj na tej svadbe v Káne 

Galilejskej im Ježiš dal 

kvalitnú vec i tým, ktorí už 

boli malátni  možno od 

pi t ia  vína aj  t rochu 

unavení. „Ježiš tých 

mladomanželov mohol 

kvalitne obdarova�, lebo 

Ho pozvali. Hallelujah! 

Dnes zažijete kvalitnú 

premenu, pretože sme 

sem pozvali Ježiša, aby 

urobil kvalitnú premenu  

zažijeme spolu nádherný 

veèer," káže ïalej pastor. A my 

vieme , že urèite zažijeme 

nádherný veèer, že vždy je dobré 

ís�, keï nás posiela Boh i za cenu 

akýchko¾vek financií, napriek 

akejko¾vek i podnikate¾skej logike! 

Lebo táto služba (a žiadna služba 

Bohu) sa nedá vyváži� peniazmi. 

Boh pošle nás tam, kde majú poèu� 

Božie slovo a my vždy pôjdeme! 

Sláva Pánu.  
Všetko, èo Boh stvoril, stvoril 

pre nás, do všetkého vložil s láskou 

informáciu, aby to 

v š e t k o  n á d h e r n e  

fungovalo. A keï máš v 

s e b e  c h y b n é  

informácie, chybný 

zápis, èo je vlastne 

hriech, Ježiš môže 

vojs� do tvojho života a 

prepísa� všetky chyby. 

On preto prišiel na túto 

zem, aby odstránil z 

nášho života hriech. A 

dnes dá tomu, kto chce 

kvalitné veci, zmení 

srdce èloveka, dá mu 

veselé srdce, zdravé, 

dá veèný život. Ježiš 

u r o b í  k v a l i t n ú  

p r e m e n u ,  d o k á ž e  

prepísa� všetky chybné informácie.
Pastor konèí pomaly svoju 
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nás prekvapia okolité rozostavané 

budovy, že èím to je, že tu tak rýchlo 

stavajú, keï minulý rok tu ešte stál 

„obchoïák"  a dnes je tu už nové 

stavenisko. Ale to nie je naším 

cie¾om, my chceme vidie� Božím 

slovom „rozostavané" srdcia, 

hladné po Bohu a Jeho zázrakoch. 

A to v tej chvíli ani nevieme, že o 

krátku chví¾u ich aj uvidíme. Zatia¾ 

kým bratia v Malej sále rozkladajú 

hudobnú aparatúru a Chvály si 

precvièia nieko¾ko skladieb, my 

ostatní, slúžiaci v iných oblastiach, 

sedíme vo foyer, èítame si Slovo, 

s p o m í n a m e  n a  d o m á c e  

zhromaždenia, èi na vèerajšie 

zážitky. Keï sa už ruèièka na 

hodinách blíži pomaly k èasu 

zaèatia evanjelizácie, postupne 

prichádzajú ¾udia a niektorí sa dos� 

nesmelo zapájajú do rozhovoru s 

nami. Až na jednu staršiu pani, 

ktorá sa bez okolkov prizná, že sa 

zaujíma a dokonca aj praktizuje 

ezoteriku. A to nám už nedá, aby 

s m e  j e j  n e v y s v e t l i l i  

nebezpeèenstvo tohto smeru a 

povedali, že jedine a len Boh je, 

ktorý uzdravuje, posi¾òuje, vyrieši 

problémy, dá prosperitu. Vtom sa 

ozve jeden pán, ktorý si prisadol a 

len naèúval. Vydá nám svedectvo, 

že  on  ve ru  bo l  na  naše j  

evanjelizácii pred rokom a zažil 

ve¾ký zázrak. Poèas pastorovej 

modlitby bol niekto vyzvaný, že je 

bez práce a tým aj bez finanèného 

príjmu. On sa vtedy priznal, že to o 

òom bolo povedané, že veru on 

preto tam vtedy prišiel, aby mu Boh 

pomohol v tejto oblasti života. Prijal 

Ježišom ponúkanú pomoc, uveril, 

keï v modlitbe mu pastor povedal, 

že bude ma� prácu a s tým aj šiel 

domov. Dnes sa úprimne priznáva, 

že zažil vtedy Božiu moc, Boh mu 

naozaj pomohol, dnes má prácu a 

nechce Boha nikdy opusti�. 

Odvtedy Boh vyslyšal nie jednu 

jeho modlitbu, ve¾mi Mu verí a 

nedbá ani o to, že kamaráti  v práci 

sa mu preto vysmievajú. A keby 

nezaèali znie� zo sály zvuèné tóny  

nášho Pána chváliacich piesní, 

rozhovorili by sme sa všetci o tom, 

kto èo už zažil, dostal od 

n á š h o  d o b r é h o ,  

milujúceho nebeského 

Otca. A tak sa všetci 

presúvame do sály a 

zapájame sa s rados�ou 

do chválenia Hospodina 

piesòami. V prestávke 

opä� sestra Pa�a vydáva 

svedectvo o tom, že je 

š�astná, niè iné by už v 

živote nechcela, lebo má 

Ježiša a s Ním stokrát 

v i a c .  S o  s v o j í m  

svedectvom sa k nej 

pr idáva brat Tomáš 

mladší, ktorý porozpráva 

tu sediacim v krátkosti 

svoj životný príbeh. V 

štrnástich rokoch síce 

prijal Ježiša Krista za 

svojho Pána a Spasite¾a, 

ako ho k tomu viedol jeho 

otec, no kamaráti ho stiahli naspä� 

do sveta. Tam si užil útrap až - až, 

kým neskonèil s lekárskym 

rozhodnutím v ruke, ktoré znelo, že 

bude ži� na vozíèku. Dnes však je 

medzi  nami,  vrát i l  sa ako 

márnotratný syn k svojmu Bohu, 

ktorý ho uzdravil a je Mu za to ve¾mi 

vïaèný. Hallelujah!   
„Keï dnes pozveš Ježiša do 

svojho života, On pr inesie 

nádherné riešenie do tvojho 

života." Týmito slovami zaèína 

pastor Mikuláš svoju dnešnú 

kázeò. „Aj v Káne Galilejskej sa 

mladomanželský pár dozvedá, že 

Oslavnými piesòami chválime Pána na každej akcii misijného �aženia

Dostal som prácu od Ježiša - starší pán na obrázku

Modlitba za chorých v Bratislave
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kázeò a prihovára sa k ¾uïom  v 

sále slovami: „Každý, kto potrebuje 

Ježiša, príïte von. Je tu niekto, kto 

potrebuje Ježiša?" Na túto výzvu 

prichádzajú von prví odvážlivci. 

Vzadu vidie� tú pani, 

ktorá nám vo foyer 

pred evanjelizáciou 

p r i z n a l a  s v o j u  

n á k l o n n o s �  k  

ezoterike, že váha. 

N o  o d r a z u  n a  

pastorovo jemné 

pozvan ie ,  poïte  

dopredu k Ježišovi, 

akoby  ju vystrelilo, 

vyk r í kne  nah las  

IDEM! A už sa aj 

z b e r á  r ý c h l o  

dopredu, len aby 

nieèo nezameškala. 

Pastor sa ochotne 

modlí s nimi modlitbu 

prijatia Ježiša Krista 

za svojho osobného 

Pána  Spasite¾a a dve staršie panie 

sú celé natešené a radujú sa, že 

pre nich zaèal odteraz úplne nový 

život, nastala kvalitná premena v 

ich živote. I ten pán, ktorý bol 

minulý rok na našej evanjelizácii a 

zaž i l  úžasné vec i ,  vydáva 

svedectvo pred všetkými o tom, 

ako ho Pán oslovil cez pastorovu 

kázeò. Vtedy to bol on, ktorý bol 

vlani v bezútešnej situácii, nemal 

prácu, ale ju prijal na základe 

pastorovej modlitby a dnes sa mu 

darí, má prácu a je š�astný, že má 

Pána. Hallelujah! Tak aj o tom to je, 

že  n ie  zby toène  mer iame 

kilometre, dávame v službu svoj 

èas, svoje sily, benzín i financie, 

keï ideme tam, kde nás Pán 

potrebuje ma�, aby si nás použil! 

Cez túto službu stretli títo vzácni 

¾udia Ježiša Krista, prijali zázrak od 

Neho, dostali prácu a èo je 

najdôležitejšie, veèný život. 

Žehnáme ich, aby v tom vytrvali až 

dokonca. Hallelujah! A keby sme 

neposlúchli...?!? To nech sa nikdy 

nestane!! Vždy pôjdeme! 
Pomaly balíme, lebo èas je už 

pokroèilý, ale stále nám znie v 

ušiach to hlasné IDEM. Sme 

naplnení rados�ou z dobre 

vykonanej práce, sadáme do áut a 

vraciame sa do hotela. Na druhý 

deò si pozrieme panorámu nášho 

h lavného mesta z  vrcho lu  

vyhliadkovej veže na Moste SNP, 

naobedujeme sa v neïalekom 

Auparku a odchádzame domov do 

Košíc s vedomím, že o rok sme tu 

zas. Hallelujah!
Ing. Olívia Illárová

Modlíme sa za príchod kvalitných vecí do života od Ježiša

Neskrývaná rados� na tvárach ¾udí po modlitbe prijatia
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